
Vragen vergaderstukken gemeenteraad of raadscommissie Ridderkerk

Algemene informatie

 Onderwerp/omschrijving vergaderstuk: Wijziging bebouwde komgrens Ridderkerk bij Pruimendijk

 Vergaderdatum: 4 juni 2020

 Steller en fractie: Edward Piena (VVD)

 Portefeuillehouder: dhr. P. Meij

 Datum indiening vraag bij griffie: 3 juni 2020

 Datum ontvangst beantwoording college bij griffie: 4 juni 2020

Vragen en antwoorden

Vraag 1

Is al bekend of de bewoners in dat gebied voor een fietsstraat zijn en op welke wijze hebben zij 

dat kenbaar gemaakt of kunnen maken?

Antwoord 1

De aanpassing van de Pruimendijk naar fietsstraat is voortgekomen uit het Plan van Aanpak 

Fietsroute F15 IJsselmonde, dat 2016 is ondertekend door Ministerie van Infrastructuur en Milieu, 

Provincie Zuid- Holland, Metropoolregio Rotterdam Den Haag en de gemeenten Barendrecht, 

Albrandswaard en Ridderkerk. Vanuit dit Plan van Aanpak ligt er een opgave om de Pruimendijk in 

te richten met voorrang voor de fiets. 

Daarnaast hebben de bewoners van de Pruimendijk de wens geuit tot verandering van de huidige 

maximumsnelheid van 60 km/u naar 30 km/u.  

Met deze twee uitgangspunten is inrichting als fietsstraat de meest verkeersveilige keus, waarbij 

rekening is gehouden met de wensen van de bewoners. De bewoners van de Pruimendijk worden 

te zijner tijd verder geïnformeerd over de inrichting als fietsstraat, waarbij zij ook vragen kunnen 

stellen  en opmerkingen kunnen maken. 

Vraag 2

In het raadsvoorstel staat bij kanttekeningen dat het inrichten van een deel van de Pruimendijk als 

fietsstraat met 30 km/uur tot weerstand onder automobilisten kan leiden. Er wordt gesteld dat gelet 



op het aantal motorvoertuigen van circa 1000 per dag het verantwoord is om de weg als fietsstraat 

in te richten. 

Waarop is gebaseerd dat het bij circa 1000 motorvoertuigen verantwoord is en wat is de kritieke 

grens om dit niet verantwoord te achten?

Antwoord 2

Voor het inrichten van een weg tot fietsstraat is het belangrijk dat het aantal fietsers en 

motorvoertuigen in balans is, waarbij het vooral van belang is dat het aantal hinderlijk 

ontmoetingen tussen motorvoertuigen en fietsers niet te hoog is. 

De maximale auto-aantallen waarbij inrichting van een fietsstraat nog verantwoord worden geacht, 

liggen tussen de 200 en 400 motorvoertuigen per uur. Bij hogere aantallen wordt het aantal 

hinderlijke ontmoetingen tussen auto’s en fietsers te groot. 

Op de Pruimendijk rijden nog geen 1000 auto’s per dag en ongeveer even veel fietsers en 

bromfietsers als motorvoertuigen. Dit aantal ligt ruim onder de 400 motorvoertuigen per uur. 

Daarom wordt het verantwoord geacht om de Pruimendijk als fietsstraat om te bouwen.  
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